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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr 78/2023 

LXXVIII Sesja w dniu 15 grudnia 2023  
Obrady rozpoczęto 15 grudnia 2023 o godz. 09:33, a zakończono o godz. 12:45 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LXXVIII sesję.  

Na wstępie przedstawiciele Hufca ZHP Piaseczno przekazali na ręce Burmistrza Betlejemskie 
Światło Pokoju. 

Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku obrad:  
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w 
trybie bezprzetargowym dwóch lokali użytkowych o łącznej powierzchni 144,92 m2, usytuowanych 
w budynku mieszkalnym przy ul. Fabrycznej 2 w Piasecznie 
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2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie utworzenia Miejskich Parkingów 
Płatnych zlokalizowanych na terenach stanowiących własność Gminy Piaseczno niebędących 
drogami publicznymi oraz ustalenia zasad i sposobu pobierania opłat za korzystanie z tych 
parkingów 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do podpisania porozumień z Gminą Prażmów w sprawie powierzenia części 
zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego liniami 163 i 164 w roku 2024 
4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do podpisania aneksów do porozumienia z miastem stołecznym Warszawą w 
sprawie określenia zasad współpracy w zakresie organizacji, funkcjonowania i rozliczania Oferty 
Warszawa + w roku 2024 
 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w 
trybie bezprzetargowym dwóch lokali użytkowych o łącznej powierzchni 144,92 m2, usytuowanych 
w budynku mieszkalnym przy ul. Fabrycznej 2 w Piasecznie 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym dwóch lokali użytkowych o łącznej powierzchni 
144,92 m2, usytuowanych w budynku mieszkalnym przy ul. Fabrycznej 2 w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 7.26 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie utworzenia Miejskich Parkingów 
Płatnych zlokalizowanych na terenach stanowiących własność Gminy Piaseczno niebędących 
drogami publicznymi oraz ustalenia zasad i sposobu pobierania opłat za korzystanie z tych 
parkingów 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie utworzenia 
Miejskich Parkingów Płatnych zlokalizowanych na terenach stanowiących własność Gminy 
Piaseczno niebędących drogami publicznymi oraz ustalenia zasad i sposobu pobierania opłat za 
korzystanie z tych parkingów.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (17) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 7.27 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do podpisania porozumień z Gminą Prażmów w sprawie powierzenia części 
zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego liniami 163 i 164 w roku 2024 
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Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumień z Gminą Prażmów w sprawie 
powierzenia części zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego liniami 163 i 164 w roku 
2024.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 7.28 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do podpisania aneksów do porozumienia z miastem stołecznym Warszawą w 
sprawie określenia zasad współpracy w zakresie organizacji, funkcjonowania i rozliczania Oferty 
Warszawa + w roku 2024 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania aneksów do porozumienia z miastem 
stołecznym Warszawą w sprawie okreslenia zasad współpracy w zakresie organizacji, 
funkcjonowania i rozliczania Oferty Warszawa + w roku 2024.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt 7.29 
 
2. Przyjęcie protokołu z LXXVII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z LXXVII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (16) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2), Michał Rosa Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, 
Magdalena Woźniak 
Protokół przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami, w 
którym poinformował o ważnych wydarzeniach w Gminie: 
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 Bieżące spotkania z interesantami, przyjmowanie skarg, wniosków, uwag związanych z 
realizowanymi inwestycjami 

 Udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy i współpraca z wydziałami urzędu 

 W okresie przedświątecznym odbyło się wiele spotkań min.: spotkania świąteczne, kiermasze 
i imprezy charytatywne. 

 Spotkanie z mieszkańcami w Jastrzębiu  dot. przebudowy ul. Ptaków Leśnych 

  Wybór  nowego sołtysa  wsi Jastrzębie 

 Spotkanie w sprawie cmentarza w Jazgarzewie 

 Udział w II Mareckim Forum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego - „Rowery i inne urządzenia 

transportu osobistego. Najważniejsze zagadnienia dla wspólnego bezpieczeństwa na drodze”  

 Gmina została wyróżniona za strefy kiss&ride przez Stowarzyszenie Partnerstwo dla 

Bezpieczeństwa Drogowego  w trzynastej już edycji konkursu. 

  Klubu Integracji Społecznej został wyróżniony w prestiżowym konkursie „Mazowiecka Marka 

Ekonomii Społecznej 2023” w kategorii „Reintegracja”. 

 Międzynarodowy Dzień Wolontariusza  

 Wręczenie medali za 50-lat pożycia małżeńskiego 

 Ogólnopolski Kongres Bibliotek, gdzie po raz drugi Piaseczno było gospodarzem. 

 Obchody 60-lecia powstania Szkoły Podstawowej nr 3 im. Tadeusza Zawadzkiego „Zośki” w 

Piasecznie. 

 XX Jubileuszowe Spotkania Chóralne w Zalesiu Dolnym. 

 III Turniej Piłki Nożnej Kobiet „Dudi” im. Tomasz Dudka 

Robert Widz Z-ca Burmistrza poinformował,  że drogowcy kończą prace na rondzie Solidarności 
w  dniu dzisiejszym powinno być ono przejezdne, nowa nawierzchnia na ul. Żeromskiego 
powinna być skończona w przyszłym tygodniu. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 

 17.11.2023 Spotkanie z pracownikami MGOPS-u z okazji dnia pracownika socjalnego.  

 21.11.2023 Spotkanie z klubem seniora w Gołkowie - Wiceprzewodniczący Michał Rosa 

 24.11.2023 Obchody 60-lecia SP nr 3 im. Tadeusza Zawadzkiego „Zośki” w Piasecznie 
wraz z Wiceprzewodniczącą Magdaleną Woźniak, Wiceprzewodniczącym Michałem Rosą, 
radnymi: Katarzyną Wypych, Izabelą Górzyńska, Eweliną Wójcik, Adamem Marciniakiem, 
Piotrem Sędziakiem, Joanną Morawska, Beata Walczak, Renatą Mirosław, Dorota Kłos, 
Arturem Maickim  

 26.11.2023 Mazovia Dance Cup Piaseczno 2023 w CEM wraz z radną Eweliną Wójcik 

 02.12.2023 Grand Prix Piaseczna w tenisie stołowym w GOSiR  

 03.12.2023 10 Cross Mikołajkowy na Górkach Szymona oraz 15-lecie Kondycji – wraz z 
radną Izabellą Górzyńską 
 08.12.2023 Udział w szkoleniu „Młodzieżowa Rada Gminy Piaseczno dla klimatu” - 
Wiceprzewodniczący Michał Rosa 

 09.12.2023 III Turniej Piłki Nożnej Kobiet „Dudi” im. Tomasz Dudka oraz 20-lecie GOSIREK 
wraz z radnymi: Eweliną Wócik, Katarzyną Wypych, Piotrem Sędziakiem 

 Kiermasz świąteczny w SP 5  wraz z radnymi Katarzyną Wypych i Piotrem Sędziakiem    

  10.12.2023 Kiermasz świąteczny na Rynku oraz „odpalenie” Choinki wraz z radnymi: 
Katarzyną Wypych, Izabellą Górzyńską, Piotrem Sędziakiem, Eweliną Wójcik  

https://www.facebook.com/Partnerstwo?__cft__%5b0%5d=AZWBO9ytIUJ_36KCCJGBWe4ipAR1MoVxchV7Dyx-Xt_b8qx-OxM_fClb9vLSjFKtXZyE-pez7Tj8FuVBatnHMGhKO_zyfpwPV5qqBpnCWEjUqdTVEvETchH4rofPkTU0lgH0aha-tb0r7WFw5PVk8jIB3GSwdBEft4h8tQQLZbd-yxWyg9ir1MIOUHod2-NZHVVeLSOGpX7IXu6asVvqIAro&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/Partnerstwo?__cft__%5b0%5d=AZWBO9ytIUJ_36KCCJGBWe4ipAR1MoVxchV7Dyx-Xt_b8qx-OxM_fClb9vLSjFKtXZyE-pez7Tj8FuVBatnHMGhKO_zyfpwPV5qqBpnCWEjUqdTVEvETchH4rofPkTU0lgH0aha-tb0r7WFw5PVk8jIB3GSwdBEft4h8tQQLZbd-yxWyg9ir1MIOUHod2-NZHVVeLSOGpX7IXu6asVvqIAro&__tn__=-%5dK-R
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  14.12.2023 Spotkanie opłatkowe w Komendzie Powiatowej Policji wraz z 
Wiceprzewodniczącą Magdaleną Woźniak, Wiceprzewodniczącym Michałem Rosą,radnym 
Adamem Marciniakiem 

 Spotkanie Świąteczno-Noworoczne ze Związkiem Kombatantów RPi BWP w Piasecznie  

 Współpraca z Biurem Rady Miejskiej;  

 Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej, 
uczestnictwo w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakt z mieszkańcami; 

 Udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu historycznego - Wiceprzewodnicząca 
Magdalena Woźniak; 

 Udział we wtorkowych posiedzeniach Kierownictwa Gminy (online) - Wiceprzewodnicząca 
Magdalena Woźniak 

 Magdalena Wożniak Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej , poinformowała o spotkaniach 
zespołu historycznego dot. ochrony zabytkowego cmentarza w Jazgarzewie oraz 
przywrócenia do należytego i godnego stanu Kwatery Strażackiej na Cmentarzu 
Parafialnym w Piasecznie. 

 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
 
Nie zgłoszono wniosków. 
 
6. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024- 2037 
1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2024 - 2037 
 
Agnieszka Kowalska Skarbnik odczytała projekt uchwały, z przedstawionymi autopoprawkami 
Burmistrza do projektu uchwały 
 
2) Odczytanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił opinię komisji dot.: 
uchwalenia budżetu Gminy Piaseczno na rok 2024 i uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Piaseczno na lata 2024- 2037 
 
Budżet na rok 2024 jestem budżetem ambitnym, próbującym pogodzić zarówno oczekiwania 
mieszkańców (175 mln PLN wydatków majątkowych) oraz  zachować balans pomiędzy spadkiem 
dochodów bieżących w zakresie PIT i wzrostem wydatków bieżących. Przewodniczący 
podsumował, że najlepszym słowem określającym budżet na rok 2024 oraz jego realizację jest 
słowo NADZIEJA, w porównaniu do słowa dotyczącego roku 2023 jakim było słowo Niepewność. 
Komisja Finansów i Inwestycji po analizie projektu budżetu 2024 oraz WPF 2024-2037, a 
następnie zmian zaproponowanych przez Pana Burmistrza w formie autopoprawki zaopiniowała 
oba te dokumenty pozytywnie. 
 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
Agnieszka Kowalska Skarbnik odczytała Uchwałę  nr 3.h./308/2023 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12.12.2023r.  w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno projekcie uchwały o Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024 – 2037. 
Uchwała zamieszczona  jest w Biuletynie Informacji Publicznej UMiG Piaseczno 
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4) Dyskusja oraz głosowanie wniosków Komisji Finansów i Inwestycji nieprzyjętych przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
 
Nie złożono wniosków.   
 
Głos zabrał Burmistrz, który na wstępie podkreślił, że budżet jest odważny i ambitny. 
Przygotowany jest dobrze pod względem księgowym i finansowym, przyprawiony odrobiną wiary i 
nadziei, ale niepozbawiony świadomości ryzyk z jakimi będziemy mieli do czynienia w roku 2024. 
Zaznaczył, że trzonem naszych wydatków są wydatki bieżące. Stąd trzeba pamiętać, że każda 
nowa inwestycja wiąże się z koniecznością ponoszenia kosztów bieżącego utrzymania po oddaniu 
do użytku nowego budynku czy drogi. Następnie wymienił kilka kluczowych zadań: Samorząd  
nadal zamierza inwestować w drogi – zarówno gminne, jak i te realizowane przy współpracy z 
powiatem czy samorządem wojewódzkim. Na poprawę infrastruktury drogowej zamierzamy wydać 
blisko 72 mln złotych. To ponad 41% wszystkich środków na zadania inwestycyjne. Największą 
inwestycją będzie budowa ul. Ptaków Leśnych w Jastrzębiu i Żabieńcu. W przyszłym roku ma się 
rozpocząć budowa od dawna oczekiwanej szkoły w Julianowie. W budżecie na 2024 rok 
zaplanowano na to zadanie 25 mln zł, a w WPF łącznie 95,7 mln zł. Wydatki oświatowe 
tradycyjnie stanowią największy „kawałek budżetowego tortu”. Na szkoły i przedszkola samorząd 
planuje wydać blisko 337 mln zł.  Dużą inwestycją kubaturową, na którą w przyszłorocznym 
budżecie zostały zaplanowane środki w wysokości 10 mln zł (łącznie w WPF ponad 107 mln zł), 
jest budowa basenu przy ul. Chyliczkowskiej. Kontynuowana będzie modernizacja dwóch 
historycznych budynków – „Poniatówki” oraz Domu „Zośki”, rozpocznie się również budowa 
świetlicy sportowej w Żabieńcu. W budżecie zabezpieczone zostały też środki finansowe na 
projektowanie sali widowiskowej. 
Burmistrz podsumował, że ma  nadzieję, że słowem, które najbardziej będzie obrazowało 2024 
rok nie będzie już „niepewność” a „wiara i nadzieja” właśnie. 
 
5) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2024 – 2037 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2024 – 2037.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta. 
 
 
7. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Piaseczno na rok 2024 
 
1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej Gminy Piaseczno na rok 2024 
 
Agnieszka Kowalska  Skarbnik gminy odczytała projekt uchwały, z przedstawionymi 
autopoprawkami Burmistrza do projektu uchwały.  
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2) Odczytanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił opinię w pkt. 6.2 
 
3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
 
Agnieszka Kowalska Skarbnik odczytała Uchwałę nr 3.c./305/2023 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12.12.2023 r. w sprawie: 
- opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno projekcie uchwały budżetowej 
na 2024 rok  
-opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu na 2024 rok. 
Uchwała zamieszczona  jest w Biuletynie Informacji Publicznej UMiG Piaseczno 
 
4) Dyskusja oraz głosowanie wniosków Komisji Finansów i Inwestycji nieprzyjętych przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
 
Nie złożono wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza poinformował, że mieszkaniec Krzysztof. M. poprosił 
o możliwość zabrania głosu. W związku z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie 
dopuszczenie mieszkańca do głosu. 
 
Głosowano w sprawie: dopuszczenia mieszkańca do głosu.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (13) Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
PRZECIW (4) Piotr Jakubowski, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Sędziak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hanna Krzyżewska, Piotr Obłoza, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa 
Dopuszczono mieszkańca do głosu 
 
Mieszkaniec Krzysztof. M. odniósł się do zaplanowanego budżetu. Stwierdził, że planowany basen 
przy ul. Chyliczkowskiej będzie przynosił tylko wydatki, a nie zyski bowiem  nie będzie spełniał 
norm sportowych, które dają możliwość organizowania zawodów Grand Prix Polski, Mistrzostw 
Polski czy Mistrzostw Europy.  
Odniósł się do uruchomienia połączń SKM w czasie przebudowy Dworca Zachodniego, co nie 
przyniosło poprawy komunikacji. 
Zwrócił uwagę na rozkopaną ul. Wschodnią w Henrykowie-Uroczu,  gdzie remont uniemożliwia 
dojazd do garażu mieszkańca.  
 
Daniel Putkiewicz Burmistrz wyjaśnił, że basen przewiduje głównie użytkowanie przez naszych 
mieszkańców, jest projektowany na potrzeby naszej gminy z uwzględnieniem wydatków na 
bieżące utrzymanie. 
Robert Widz Z-ca Burmistrza poinformował, że ulica Wschodnia jest przejezdna, oczywiście jeśli  
trzeba będzie ją miejscami wyrównać to prace zostaną przeprowadzone do końca roku. 
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5) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2024 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2024.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (17) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa 
Uchwała została podjęta. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza ogłosił 10 minutową przerwę  
Po wznowieniu obrad Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodniczący 
stwierdził kworum. 
 
8. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod 
firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z. o.o. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji 
dla projektu uchwały z poz. 8.1 do 8.6 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki 
działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z. o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Wojciech 
Ołdakowski, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 
2022 r. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza do 
projektu uchwały. 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 28 grudnia 2022 r. - sesja 15.12.2023 r. - po zmianie na dzień 14.12.2023 r. 
        

Dochody       
          
Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 
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1 758 75801 2920 KB 
844 099,00 

zł 
  

Zgodnie z pismem nr 
ST3.4751.2.18.2023.10g Ministra 
Finansów dotyczącym informacji 
o przyznaniu środków zwiększa 
się dochody w części oświatowej 
subwencji ogólnej z tytułu 
wzrostu zadań szkolnych i 
pozaszkolnych, polegającego na 
wzroście liczby uczniów. 

2 801 80101 0970 KB 5 000,00 zł   

Zwiększa się dochody w związku 
z otrzymaniem przez Szkołę 
Podstawowa w Józefosławiu 
nagrody w konkursie PWiK w 
Piasecznie "Odnawialne źródła 
wykorzystamy, zmiany klimatu 
powstrzymamy". 

3 900 90026 2460 GO   11 873,47 zł 

Zmniejsza się dochody w 
związku ze zmniejszeniem 
środków otrzymanych od 
pozostałych jednostek 
zaliczanych do sektora finansów 
publicznych na realizację zadań 
bieżących jednostek zaliczanych 
do sektora finansów publicznych 
przeznaczonych na realizację 
zadania "Odbiór wraz z 
załadunkiem, transport i 
unieszkodliwienie płyt 
azbestowo- cementowych oraz 
rur azbestowo-cementowych z 
obiektów należących do osób 
fizycznych z terenu Gminy 
Piaseczno" -aneks nr 01 do 
umowy nr 2110/23/OZ/DA z dnia 
01.06.2023 r. z Wojewódzkim 
Funduszem Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie. 

4 900 90026 0910 GO 85 000,00 zł   

Zwiększa się dochody z wpływów 
z odsetek od nieterminowych 
wpłat z tytułu podatków i opłat za 
odbiór i zagospodarowanie 
odpadów komunalnych.  

5 852 85219 0970 KB 22 080,00 zł   

Zwiększa się dochody w związku 
z realizacją umowy w sprawie 
dofinansowania kosztów 
kształcenia ustawicznego 
pracowników i pracodawców na 
realizację szkoleń pracowników 
Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. Środki 
Krajowego Funduszu 
Szkoleniowego pokrywają 80% 
całkowitego kosztu kształcenia 
dla 23 osób. 
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6 852 85295 2180 KB 5 619,53 zł   

Zwiększa się dochody w związku 
ze złożonymi wnioskami na 
miesiąc listopad oraz grudzień 
2023 r. o przyznanie środków na 
wypłatę odbiorcom paliw 
gazowych refundacji podatku 
VAT dla gospodarstw domowych 
oraz kosztów obsługi 
w wysokości 2% środków. Środki 
na realizację zadania pochodzą 
z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19. 

7 855 85501 0640 WSS 500,00 zł   Zwiększa się dochody o kwotę 7 
600 zł obejmujące wpływy z 
tytułu kosztów egzekucyjnych, 
opłaty komorniczej i kosztów 
upomnień oraz wpływy z 
rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych. 

8 855 85502 0640 WSS 500,00 zł   

9 855 85504 0640 WSS 500,00 zł   

10 855 85595 0940 WSS 6 100,00 zł   

11 855 85501 0920 WSS   20 000,00 zł Przesuwa się dochody w ramach 
działu 855 w wysokości 26 000 zł 
dotyczące wpływów z 
rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych 
oraz  wpływów z pozostałych 
odsetek w związku z analizą 
planowanych dochodów. 

12 855 85502 0920 WSS   5 000,00 zł 

13 855 85502 0940 WSS 25 000,00 zł   

14 855 85504 0920 WSS 300,00 zł   

15 855 85504 0940 WSS 700,00 zł   

16 855 85513 0940 WSS   1 000,00 zł 

Razem: 
995 398,53 

zł 
37 873,47 zł 

  

        

        

Wydatki 
bieżące       
          
Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 801 80101 4210 CUW 5 000,00 zł   

Zwiększa się wydatki w związku 
z otrzymaniem przez szkołę 
nagrody w konkursie PWiK w 
Piasecznie "Odnawialne źródła 
wykorzystamy, zmiany klimatu 
powstrzymamy", środki zostaną 
przeznaczone na zakup 
materiałów i wyposażenia w 
Szkole Podstawowej w 
Józefosławiu. 

2 801 80113 4300 CUW   85 000,00 zł Przesuwa się wydatki między 
działem 801 a 750 z 
przeznaczeniem na opłaty za 
administrowanie i czynsze za 
budynki, lokale i pomieszczenia 
garażowe w Centrum Usług 
Wspólnych w Piasecznie. 

3 750 75085 4400 CUW 85 000,00 zł   
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4 900 90026 4300 GO   11 873,47 zł 

Zmniejsza się wydatki w związku 
ze zmniejszeniem środków 
otrzymanych od pozostałych 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych na 
realizację zadań bieżących 
jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych 
przeznaczonych na realizację 
zadania "Odbiór wraz z 
załadunkiem, transport i 
unieszkodliwienie płyt 
azbestowo- cementowych oraz 
rur azbestowo-cementowych z 
obiektów należących do osób 
fizycznych z terenu Gminy 
Piaseczno" -aneks nr 01 do 
umowy nr 2110/23/OZ/DA z dnia 
01.06.2023 r. z Wojewódzkim 
Funduszem Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie. 

5 600 60021 4260 PM   40 000,00 zł 
Zmniejsza się wydatki dotyczące 
zakupu energii w związku z ich 
niewykorzystaniem. 

6 852 85219 4700 MGOPS 22 080,00 zł   

Zwiększa się wydatki w związku 
z realizacją umowy w sprawie 
dofinansowania kosztów 
kształcenia ustawicznego 
pracowników i pracodawców na 
realizację szkoleń pracowników 
Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej. Środki 
Krajowego Funduszu 
Szkoleniowego pokrywają 80% 
całkowitego kosztu kształcenia 
dla 23 osób. 

7 852 85295 3110 MGOPS 5 509,34 zł   

Zwiększa się wydatki w rozdziale 
85295 o kwotę 5 619,53 zł 
w związku ze złożonymi 
wnioskami na miesiąc  listopad 
oraz grudzień 2023 r. 
o przyznanie środków na wypłatę 
odbiorcom paliw gazowych 
refundacji podatku VAT dla 
gospodarstw domowych oraz 
kosztów obsługi w wysokości 2% 
środków. Środki na realizację 
zadania pochodzą z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 

8 852 85295 4010 MGOPS 91,99 zł   

9 852 85295 4110 MGOPS 15,94 zł   

10 852 85295 4120 MGOPS 2,26 zł   

11 855 85501 2910 WSS 500,00 zł   
Zwiększa się wydatki o kwotę 7 
600 zł w dziale 855 dotyczące 
zwrotu dotacji oraz płatności 
wykorzystanych niezgodnie z 12 855 85502 2910 WSS 500,00 zł   
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13 855 85504 2910 WSS 500,00 zł   przeznaczeniem lub 
wykorzystanych z naruszeniem 
procedur, o których mowa w art. 
184 ustawy, pobranych 
nienależnie lub w nadmiernej 
wysokości. 

14 855 85595 2910 WSS 6 100,00 zł   

15 750 75095 4580 ADK 31 321,00 zł   

Zwiększa się wydatki o kwotę 86 
648 zł na koszty postępowania 
sądowego i prokuratorskiego, 
kary i odszkodowania wypłacane 
na rzecz osób fizycznych oraz  
pozostałe odsetki w związku z 
zapłatą wyroku sądowego syg. 
akt. XXVII Ca 401/23. 

16 750 75095 4590 ADK 44 580,00 zł   

17 750 75095 4610 ADK 10 747,00 zł   

Razem: 
211 947,53 

zł 
136 873,47 

zł 
  

            

 

Wydatki 
majątkowe       
          
Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60016 6050 MT 35 055,00 zł   

ZADANIE: Ulica Przejazd w 
Chylicach       UZASADNIENIE: 
W chwili obecnej Gmina ma 
zamiar rozwiązać umowę z 
Jednostką projektową i ponownie 
zlecić opracowanie dokumentacji 
projektowej. W związku z 
powyższym, w celu uregulowania 
wzajemnych zobowiązań z tytułu 
zawartej umowy istnieje potrzeba 
zwiększenia środków na tym 
zadaniu w roku 2023 o kwotę  35 
055 zł. 

2 801 80101 6050 INW   
241 500,00 

zł 

ZADANIE: Instalacja 
odnawialnych źródeł energii w 
gminie Piaseczno                                                  
UZASADNIENIE: W związku z 
tym, że w roku 2023 nie uda się 
rozliczyć wszystkich 
zaplanowanych robót, wnioskuje 
się o przesunięcie 
niewydatkowanych środków z 
roku 2023 na rok 2024. 



 Protokół z obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 15 grudnia 2023 r. 

 

13/26 

 

3 921 92109 6050 INW   
150 173,00 

zł 

ZADANIE:  Świetlica przy ul. 
Ogrodowej 9 w miejscowości 
Głosków Letnisko                                                                               
UZASADNIENIE: W związku z 
tym, że w roku 2023 nie uda się 
rozliczyć wszystkich 
zaplanowanych robót, wnioskuje 
się o przesunięcie 
niewydatkowanych środków z 
roku 2023 na rok 2024. 

4 921 92109 6050 INW 80 000,00 zł   

ZADANIE:  Modernizacja 
zespołu budynków kolejki 
wąskotorowej wraz z 
zagospodarowaniem terenu                                                 
UZASADNIENIE po 
autopoprawce - pierwotna 
kwota zmniejszenia 124 246 zł: 
Wnioskuje się o zmniejszenie 
środków finansowych w kwocie 
44 246 zł w roku 2023 i 
przesunięcie ich na dalszą 
realizację zadania w roku 2024. 

Razem: 
115 055,00 

zł 
391 673,00 

zł 
  

 

Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla zadań 
z zakresu sportu dla projektu uchwały z poz. 8.2 do 8.4.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28 grudnia 2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023-2037 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały zgłosiła autopoprawki wynikające z 
podjętej uchwały budżetowej 
Pozytywna opinia Komisji Sportu, Komisji Finansów i Inwestycji   
Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023-
2037. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 



 Protokół z obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 15 grudnia 2023 r. 

 

14/26 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4) W sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza do 
projektu uchwały 
 
 
 

 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2023 - sesja 15.12.2023 r. po zmianach na dzień 14.12.2023 r. 

        
 Do wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku bieżącego dodaje się pozycje 

zgodnie z tabelą poniżej oraz zmienia się plan finansowy wydatków zgodnie z podaną 
klasyfikacja budżetową:  

         

 

L. P. 
Dział 

Rozdział      
§ 

Wyszczególnienie Kwota 
Termin 

realizacji 
Uzasadnienie 

Jednostka 
realizująca 

 

1 
600 

60016 
6050 

Poprawa 
bezpieczeństwa na 
drogach wokół 
szkoły - SP 
Złotokłos 

36 
286,00 

30.06.2024 

W/w środki finansowe 
zaplanowane w budżecie gminy 
w 2023 r., przeznaczone na 
przebudowę skrzyżowania ul. 
Grójeckiej i ul. Grottgera oraz 
odcinaka ul. Grottgera od 
skrzyżowania ulic Grójeckiej i ul. 
Grottgera do skrzyżowania z ul. 
Polną w Złotokłosie w ramach 
zadania "Poprawa 
bezpieczeństwa na drogach 
wokół szkoły - SP Złotokłos " - 
przesuwa się na niewygasające z 
upływem bieżącego roku. 
Przesunięcie środków w 
wysokości 36 286,00 zł w 
związku z zawartą umową na 
niewygasające jest podyktowane 
niemożliwością uzyskania w 
terminie pozwolenia na 
użytkowanie z przyczyn 
niezależnych od Wykonawcy i 
Zamawiającego. 

IDR 

 

2 
801 

80195 
4300 

Gry podłogowe 
przy Al. Kasztanów 
12 w Zalesiu 
Dolnym 

12 
000,00 

30.06.2024 

Z uwagi na niekorzystne warunki 
atmosferyczne, nie uda się w 
roku 2023 zrealizować i rozliczyć 
umowy dot. wykonania gier 
podłogowych, w związku z 
powyższym proponuje się 
zabezpieczyć niewydatkowane 
środki jako niewygasające. 

INW 
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3 
900 

90004 
4300 

Zagospodarowanie 
zieleni przy 
inwestycjach 
drogowych 

211 
273,00 

30.06.2024 

W/w środki finansowe 
zaplanowane w budżecie gminy 
w 2023 r. w ramach zadania 
"Zagospodarowanie zieleni przy 
inwestycjach drogowych", 
przeznaczone na nasadzenie 
drzew w pasie drogowym ul. 
Urbanistów w Piasecznie - 
przesuwa się na niewygasające z 
upływem bieżącego roku. 
Przesunięcie środków w 
wysokości 211 273,00 zł w 
związku z zawartą umową na 
niewygasające jest podyktowane 
złymi warukami atmosferycznymi 
uniemożliwiającymi dokonanie 
nasadzeń drzew w terminie 
umownym. 

IDR 

 

4 
900 

90004 
6050 

Parki kieszonkowe 
na terenie miasta i 
gminy Piaseczno. 

43 
662,00 

30.06.2024 

Z uwagi na niekorzystne warunki 
atmosferyczne, nie uda się w 
roku 2023 zrealizować i rozliczyć 
umowy dot. linarium, w związku z 
powyższym proponuje się 
zabezpieczyć niewydatkowane 
środki jako niewygasające. 

INW 

 

5 
900 

90008 
4300 

Pięlegnacja 
pomników 
przyrody 

57 
024,00 

30.06.2024 

Wyżej wymienione 
niewydatkowane środki 
zaplanowane w budżecie Gminy 
na rok 2023 proponuje się 
zabezpieczyć jako 
niewygasające z powodu 
utrudnienień Wykonawcy w 
realizacji umowy dotyczącej 
Pielęgnacji pomników przyrody w 
obecnym roku budżetowym. 
Utrudnienia te związanane są z 
występującymi niekorzystnymi 
warunkami atmosferycznymi 
(opady śniegu). 

OŚR 

 

6 
921 

92109 
6050 

Świetlica sportowa 
w Żabieńcu 

6 000,00 30.06.2024 

Ww. środki finansowe 
zaplanowane w budżecie gminy 
w 2023r przesuwa się na 
niewygasające z upływem 
bieżącego roku w związku z 
przedłużajacymi się terminami 
uzyskania danych z 
Państwowego Instytutu 
Geologicznego, niezbędnych do 
wykonania Projetku Robót 
Geologicznych na potrzeby 
budowy studni w ramach 
realizacji umowy dot. projektu 
świetlicy sportowej w Żabieńcu. 

UA 

 
Razem 

366 
245,00       
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Pozytywna opinia Komisji Sportu, Komisji Finansów i Inwestycji   
Głosowano w sprawie: wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
5) W sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
Mirosława Goch Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych zreferowała projekt uchwały 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz.8.5 do 8.24 
Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Sportu, Komisji Finansów i Inwestycji   
Radna Joanna Morawska, podziękowała za projekt uchwały i wyraziła nadzieję, że w ciągu roku 
kwota dofinansowania ulegnie podwyższeniu. Przypomniała, że kwota jest na poziomie roku 2023 
gdzie program był realizowany od września do grudnia.  
Głosowano w sprawie: pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
6) W sprawie zmiany uchwały nr 466/XX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 26 lutego 2020 r. w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego, zmienionej uchwałą nr 
632/XXX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 października 2020 r., uchwałą nr 
887/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021 r., uchwałą nr 
1104/LVI/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 sierpnia 2022, uchwałą nr 1271/LXVI/2023 z 
dnia 08 lutego 2023 roku i uchwałą nr 1443/LXXVII/2023 z dnia 15 listopada 2023 roku 
Edyta Kozicka-Ryszka, kierownik Referatu Mobilności i Transportu, zreferowała projekt uchwały, 
zgłosiła autopoprawkę. Wykreśla się z treści zapis „uchwałą nr 1443/LXXVII/2023 z dnia 15 
listopada 2023 roku”  
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 466/XX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 26 lutego 
2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego, zmienionej 
uchwałą nr 632/XXX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 października 2020 r., uchwałą nr 
887/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021 r., uchwałą nr 
1104/LVI/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 sierpnia 2022, uchwałą nr 1271/LXVI/2023 z 
dnia 08 lutego 2023 roku  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie skargi A.G. na bezczynność Burmistrza związaną z nieudzieleniem odpowiedzi na 
skargi 
Michał Ciesiołkiewicz (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały. 
Hanna Krzyżewska, przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dla projektu uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie: skargi A.G. na bezczynność Burmistrza związaną z nieudzieleniem 
odpowiedzi na skargi.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (15) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działek 
oznaczonych nr 2/6, nr 2/4, nr 2/1, obr. 33 m. Piaseczno 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła pozytywną 
opinię komisji dla projektów uchwał z poz 8.8 do 8.24 
Piotr Sędziak, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz.68.8 do 8.25. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działek 
oznaczonych nr 2/6, nr 2/4, nr 2/1, obr. 33 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
9) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonej w Józefosławiu 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
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Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Kultury i Promocji 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił negatywną opinię komisji  
dla projektu uchwały oraz pozytywne opinie dla projektów uchwał  z poz. 8.10  oraz 8.18 do 8.20  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonej w Józefosławiu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (12) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta. 
 
10) W sprawie sprzedaży na własność działek ozn. nr 164 i 165 w Chojnowie na rzecz 
użytkownika wieczystego 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 
Finansów i Inwestycji oraz Komisji Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie: sprzedaży na własność działek ozn. nr 164 i 165 w Chojnowie na rzecz 
użytkownika wieczystego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej 
nr 5/4, obr. 19 m. Piaseczno, położonej przy ul. Puławskiej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, oraz Komisji 
Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 5/4, obr. 19 m. Piaseczno, położonej przy ul. Puławskiej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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12) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej 
nr 124/46 położonej we wsi Józefosław 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 124/46 położonej we wsi Józefosław.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 440 i nr 441 położonych we wsi Jazgarzew 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 440 i nr 441 położonych we wsi Jazgarzew.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej 
nr 25/3, obr. Henryków-Urocze, położonej przy ul. Słowiczej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Kultury i Promocji. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 25/3, obr. Henryków-Urocze, położonej przy ul. Słowiczej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 Protokół z obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 15 grudnia 2023 r. 

 

20/26 

 

15) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 25/3 i 24/7, obr. Henryków-Urocze, położonych przy ul. Słowiczej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Kultury i Promocji. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 25/3 i 24/7, obr. Henryków-Urocze, położonych przy ul. Słowiczej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki nr ewid 47/1 i 47/3 oraz działki ozn. nr 47/2, obr. 58 położonych w Piasecznie przy ul. Armii 
Krajowej i ul. Staszica 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Kultury i Promocji. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 
części działki nr ewid 47/1 i 47/3 oraz działki ozn. nr 47/2, obr. 58 położonych w Piasecznie przy 
ul. Armii Krajowej i ul. Staszica. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działek oznaczonych nr 
26 i nr 28, obr. 78 m. Piaseczno, położonych przy ul. Głogowej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, oraz Komisji 
Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działek 
oznaczonych nr 26 i nr 28, obr. 78 m. Piaseczno, położonych przy ul. Głogowej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
18) W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa własności 
nieruchomości położonej w obr. 22 m. Piaseczno 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 
Finansów i Inwestycji oraz Komisji Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie: nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa 
własności nieruchomości położonej w obr. 22 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
19) W sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa własności 
części nieruchomości położonych w obr. 53 m. Piaseczno 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 
Finansów i Inwestycji oraz Komisji Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie: nieodpłatnego przekazania na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa 
własności części nieruchomości położonych w obr. 53 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
20) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości, położonej w miejscowości Wólka Kozodawska gm. Piaseczno w 
zamian za ustanowienie służebności gruntowej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji 
Finansów i Inwestycji oraz Komisji Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości, położonej w miejscowości Wólka Kozodawska gm. Piaseczno w 
zamian za ustanowienie służebności gruntowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
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Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
21) W sprawie wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w miejsce zrealizowania 
zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania wieczystego gruntu pod garażem wraz z 
nieodpłatnym przeniesieniem własności znajdującego się na nim garażu na rzecz najemcy 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w miejsce 
zrealizowania zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania wieczystego gruntu pod 
garażem wraz z nieodpłatnym przeniesieniem własności znajdującego się na nim garażu na rzecz 
najemcy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w miejsce zrealizowania 
zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania wieczystego gruntu pod garażem wraz z 
nieodpłatnym przeniesieniem własności znajdującego się na nim garażu na rzecz najemcy. 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Kultury i Promocji. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w miejsce 
zrealizowania zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania wieczystego gruntu pod 
garażem wraz z nieodpłatnym przeniesieniem własności znajdującego się na nim garażu na rzecz 
najemcy. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Beata 
Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
23) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu działki ozn. 
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nr ewid. 55/1, obr. 37, położonej w Piasecznie przy ul. Towarowej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Kultury i Promocji. 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 
działki ozn. nr ewid. 55/1, obr. 37, położonej w Piasecznie przy ul. Towarowej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Beata 
Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
24) W sprawie przyjęcia „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii warszawskiej 
2030+” 
Edyta Kozicka-Ryszka, kierownik Referatu Mobilności i Transportu, zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Kultury i Promocji. 
 
Radna Joanna Morawska zwróciła uwagę, że jej zdaniem plan faworyzuje rozwój metropolii i 
wyraziła obawy o rozwój transportu na terenach słabo zurbanizowanych. Poprosiła, aby pochylić 
się nad tym tematem, żeby strategia dotyczyła również terenów słabiej zamieszkałych. 
Głos zabrał Rober Widz Z-ca Burmistrza, który wyjaśnił, że dokument wskazuje kierunek rozwoju 
transportu publicznego. W dokumencie zawarte są przykładowe działania, których można się 
podjąć. Dodał, że trudno się w nim doszukiwać stwierdzeń, który obszar jest bardziej 
dofinasowany. 
Daniel Putkiewicz B podkreślił, że dokument obejmuje całą metropolię i pokazuje, że myślimy o 
wszystkich terenach. Zaznaczył, że bez transportu metropolii nasz transport nie będzie dobrze 
działał. Przyjęcie tego programu oznacza możliwość korzystania z funduszy europejskich. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia „Planu zrównoważonej mobilności miejskiej dla metropolii 
warszawskiej 2030+”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (16) Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
25) W sprawie poparcia postulatów społeczności lokalnej w przedmiocie ograniczenia wycinek na 
terenie lasów będących w zarządzie Nadleśnictwa Chojnów wyrażonych we wniosku z dnia 
02.02.2023 r. ws. Moratorium na wykonanie etatów rębnych i przedrębnych w Nadleśnictwie 
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Chojnów 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Środowiska i Ochrony, zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Kultury i Promocji. 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały oraz poinformowała, że komisja 
złożyła wniosek dot. projektu, który następnie odczytała: 
 
Komisja wnioskuje o zmianę zapisów pierwszego akapitu w paragrafie 2 projektu uchwały w 
sprawie poparcia postulatów społeczności lokalnej w przedmiocie ograniczenia wycinek na terenie 
lasów będących w zarządzie Nadleśnictwa Chojnów wyrażonych we wniosku z dnia 02.02.2023 r. 
ws. Moratorium na wykonanie etatów rębnych i przedrębnych w Nadleśnictwie Chojnów na 
następujące: 
 
„Rada Miejska w Piasecznie postuluje ograniczenie eksploatacji gospodarczej 
lasów poprzez bezzwłoczne uznanie całości lasów zlokalizowanych na terenie Gminy Piaseczno 
za lasy o zwiększonej funkcji społecznej. Jednocześnie Rada Miejska w Piasecznie wnosi o 
wstrzymanie prac gospodarczych w formie rębni i trzebieży przewidzianych w Planie Urządzenia 
Lasu do czasu rewizji tego planu, jak również  wypracowania wspólnie ze stroną społeczną 
sposobu prowadzenia gospodarki leśnej”. 
 
Głosowano w sprawie: wniosku Komisji Ochrony Środowiska.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 
Wyniki imienne: ZA (13) Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (7) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Artur Maicki, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Beata Walczak 
Wniosek został przyjęty. 
 
Głosowanie projektu uchwały z autopoprawką  
Głosowano w sprawie: poparcia postulatów społeczności lokalnej w przedmiocie ograniczenia 
wycinek na terenie lasów będących w zarządzie Nadleśnictwa Chojnów wyrażonych we wniosku z 
dnia 02.02.2023 r. ws. Moratorium na wykonanie etatów rębnych i przedrębnych w Nadleśnictwie 
Chojnów.  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 
Wyniki imienne: ZA (13) Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (7) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Artur Maicki, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta. 
 
26) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym dwóch lokali użytkowych 
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o łącznej powierzchni 144,92 m2, usytuowanych w budynku mieszkalnym przy ul. Fabrycznej 2 w 
Piasecznie 
Ewa Witkowska, Naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt uchwały 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz.8.26 i 8.27 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym dwóch lokali 
użytkowych o łącznej powierzchni 144,92 m2, usytuowanych w budynku mieszkalnym przy ul. 
Fabrycznej 2 w Piasecznie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne: ZA (15) Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (8) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
27) W sprawie utworzenia Miejskich Parkingów Płatnych zlokalizowanych na terenach 
stanowiących własność Gminy Piaseczno niebędących drogami publicznymi oraz ustalenia zasad 
i sposobu pobierania opłat za korzystanie z tych parkingów 
Tomasz Pawlak, p.o. Naczelnika Wydziału Utrzymania Infrastruktury i Transportu Publicznego, 
zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie: utworzenia Miejskich Parkingów Płatnych zlokalizowanych na terenach 
stanowiących własność Gminy Piaseczno niebędących drogami publicznymi oraz ustalenia zasad 
i sposobu pobierania opłat za korzystanie z tych parkingów.  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne: ZA (12) Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (8) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta. 
 
28) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumień z 
Gminą Prażmów w sprawie powierzenia części zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego 
liniami 163 i 164 w roku 2024 
Tomasz Pawlak, p.o. Naczelnika Wydziału Utrzymania Infrastruktury i Transportu Publicznego, 
zreferował projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania 
porozumień z Gminą Prażmów w sprawie powierzenia części zadań w zakresie lokalnego 
transportu zbiorowego liniami 163 i 164 w roku 2024.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne: ZA (15) Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
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Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (8) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
29) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania aneksów do 
porozumienia z miastem stołecznym Warszawą w sprawie okreslenia zasad współpracy w 
zakresie organizacji, funkcjonowania i rozliczania Oferty Warszawa + w roku 2024 
Tomasz Pawlak, p.o. Naczelnika Wydziału Utrzymania Infrastruktury i Transportu Publicznego, 
zreferował projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania aneksów do 
porozumienia z miastem stołecznym Warszawą w sprawie okreslenia zasad współpracy w 
zakresie organizacji, funkcjonowania i rozliczania Oferty Warszawa + w roku 2024.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
Wyniki imienne: ZA (15) Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (8) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Beata Walczak 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9. Wolne wnioski 
Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił harmonogram sesji Rady Miejskiej na 2024 r. i  złożył 
życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego Roku. 
  
 
10. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 78 sesję o godz. 12.45. 
 
 
 

                                                        Przewodniczący 
                                                       Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
 
 
 
Przygotował(a): Katarzyna Stolarzewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


